

# Protokoll ST – møte ASF 8/2023

Sted: Asker SF klubbhus på Tangen

Dato: 28.08.23

Kl: 20.00

Til stede: Calle Andersen (CA), Eli Wiborg (EW), Øistein Skyberg (ØS), Jeanette Arntzen (JA), Ole Frederik Melleby (OFM), Petter Magdalon Mowinckel (PMM), Alexandra Amaral (AA), Theodor Godheim (TG) og Espen Guttormsen (EG)

Forfall: Folker den Braber (FdB) og Ottar Wille (OW)

## VEDTAKSSAKER

SAK 01/08/23 **Godkjenne protokoll styremøte 7/2023**

*Styret godkjente protokoll 7/2023*

## ORIENTERINGSSAKER

SAK 02/08/23 **Økonomigjennomgang v/EG**

- Rapport per 31.07 med likviditetsprognose vs. budsjett

*EG ga en kort orientering om status regnskap og likviditet. Likviditeten er foreløpig som budsjettet, men han estimerer noe lavere likviditet enn budsjettet pga uforutsette vedlikeholdskostnader og noe manglende inntekter.*

*Resultatregnskapet vil ha noe lavere inntekter, men også lavere total kostnader enn budsjettet. Dette gjør at budsjettet resultat er en god pekepinn.*

SAK 03/08/23 **Kort orientering fra administrasjonen**

*Daglig leder har den siste tiden hatt fokus på:*

- *Vedlikehold av båter og utstyr.*
  - *Vi trenger bedre opplæring av brukere.*
  - *Oppfølging av anlegg/materiell*
- *Gjennomføring av regattaer og arrangementer*
- *Følge opp de som ønsket å benytte båter/utstyr gjennom sommeren (Boatpool)*
- *Det vanlige som medlemshenvendelser, økonomi, lønn, etc.*
- *Vinteropplag (21. oktober går båtene på land.)*
- *Møte med regnskapsfører tirsdag 5. september. Jeg har behov for å rydde en del prosesser + rydde regnskapet.*
- *DL har hatt god støtte i Theodor Godheim, men har allikevel måttet benytte tid slik at han har til gode en uke ferie + avspasering. Han planlegger å ta deler av avspaseringen utøver høsten når det er mindre aktivitet.*

SAK 04/08/23 **Kort orientering fra komiteene.**

- Regatta
- Sport
- Anlegg

**Regatta:**

*Det har vært noe utfordringer med bemanning av startbåt etc. men nå skal bemanningen være på plass. Det har vært noe lavere deltakelse på onsdagsregattaene nå på høsten enn det var på våren.*

	<p><b>Sport:</b> EW ga en kort orientering om manglende engasjement fra medlemsmassen som går utover deltakelsen fra barn og unge.</p> <p><b>Anlegg:</b> Nye jolleramper er bestilt. Det anbefales nytt lysanlegg i hangaren, samt at det må utbedres vannlekkasje i hangaren. Dette er uforutsette kostnader som ikke er budsjettet. Styret besluttet at dette må tas innenfor de rammer som er skissert. Klubbhuset bør males, men dette må vente til neste sesong.</p>
<b>DISKUSJONSSAKER</b>	
SAK 05/08/22	<p><b>Bemanning arrangementer</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Hvordan sikre bemanning på ASF sine arrangementer</li> </ul> <p>ØS har hatt dialog med ASAL og de stiller seg positive til at de som har brygge plass kan stille som frivillige.</p>
<b>EVENTUELT</b>	
SAK 06/08/22	<p><b>Medlemsmøter</b></p> <p>PMM foreslår å etablere månedlige medlemsmøter hvor man skaper et engasjement rundt foreningen. Her skal styret være representert, slik at man kan informere om hva foreningen har av tilbud. I tillegg kan man benytte dette til å rekruttere til frivilligheten. EW foreslo at man også skulle gjøre en medlemssurvey, slik at man har et bedre grunnlag for å kunne tilby det som etterspørres.</p>
SAK 07/08/22	<p><b>Ungdomsligaen</b></p> <p>Hvem tar ansvaret for ungdomsligaen nå som Kristian Ruth har sluttet i styret? EW, som sportslig ansvarlig, tok på seg ansvaret for dette.</p>